
Referat Skolebestyrelsesmøde 

 

Mødedato 

 

25. september 
2024 

Mødested/lokale 

 

Mødelokale: URDS 
 

Mødetidspunkt 

 

Kl. 17:15 

 

Spisning kl. 17.15 – 17.45, 
hvorefter mødet starter. 

Sluttidspunkt 

 

Kl. 19:45 

Deltagere: Helle Vestergaard, Maria Nørskov, Rikke Corneliusen, Kasper Madsen, Claus 
Ottesen, Annie Gerstrøm, Karen Nørgaard Andresen, Kasper Hedegaard Pedersen, Simon 
Høj, 

Lykke Teglgaard Worm og Trine Dige Iversen. Elevrådsrepræsentanter: Gustav K. Nielsen 8.1 
og Laurids Wormstrup, 7.2. 

 

Mødeleder: Kasper 

Ordstyrer: Lykke 

Referent: Trine 

Tidstager: Maria  

Evt. afbud bedes meddelt 
til: 

Helle Vestergaard på 
hevma@vejle.dk 
 

Fraværende:  

Annie, Claus, Kasper M., Gustav og Laurids.  

 

Mødedatoer i 24-25: 

Onsdag d. 25. september 2024 

Mandag d. 25. november 2024 

Tirsdag d. 14. januar 2025 

Onsdag d. 26. marts 2025 

Torsdag d. 1. maj 2025 



Mandag d. 2. juni 2025. 

 

D        Dagsordenspunkt Mål Tidsplan/referat 

1.  Velkommen 

 

17.45 – 17.50 

(5 min) 

Velkommen v. Kasper 
 

  

2.  Opsamling 
på forældremøder v. 
Kasper 

 

17.50 -18.15 

(25 min) 
 

Tilbagemelding fra 
forældremøder.  

 

Hvornår er et forældremøde 
rigtig godt/ Hvad gør et 
forældremøde til et godt 
møde? 

Ledelsen sætter pris på 
bestyrelsens præsentation og deres 
deltagelse i møderne. Diskussion 
om emnet - dialog, blot information 
fra skolen, samtalekort  og hvordan 
bruges denne feedback. Længde på 
møderne, hvad er formålet med 
møderne, husk tilbagemelding på 
inputs givet på tidligere møder. 
Klasseniveau skal afspejles i 
mødernes indhold - sørge for at 
emner er relevante for årgangen. 
Gerne inkludere data og emner som 
er “mindet” for denne årgang. 
Skolebestyrelsen skal måske kun 
med hvis vi bliver bedt om det/hvert 
andet år?! Alternativt skal slides 
sendes ud hvert år i et nyhedsbrev 
på Aula?! Nogle år er måske også 
mere relevante at være med i 
forhold til skifte fra Asgaard-
Midgaard osv. eller måske på 0., 3. + 
6. årgang. På 8+9. årgang måske 
mindre vigtigt. Vigtigt at alle slides 
sendes ud til hele forældregruppen 
på årgangen - lave en realistisk 
agenda. Kunne man tage minutter 
fra forældremøder og lægge dem på 



skole-hjem-samtalerne i stedet? 
Altså frivillig fordeling af timer. 
Skolen oplever en stigning i 
behovssamtaler. Evt. revurdere 
fordeling af ressourcer til 
møder/individuelle samtaler, men 
vigtigt med fællesmøder ift. 
årgangens fællesskab. Mange gode 
drøftelser.  

3.  Skoleløb v. 
Karen 

 

18.15 – 18.30 

(15 min) 

Kort evaluering af 
skoleløbet. 

Hvor mange penge blev 
løbet ind? 

Processen herfra med dialog 
med elevrådene? 

Skoleløb fremadrettet? 

Forældreforeningens Støt 
Legens fremtid? 

Godt løb - ialt dkk 39.113 er der pt. 
samlet ind. Derudover har vi ca. dkk 
15.000 i Støt Legen. Der samles for 
hvert år flere penge ind. Støt Legens 
fremtid diskuteres. Opslag på FB har 
genereret interesse. Infomøde 
planlægges i kantinen. Skal vi spare 
op eller lave små investeringer nu?! 
Evt. markedsføre foreningen mere 
aktivt og bredere - vise formålet ved 
at lave en investering nu?  Gå i 
dialog med elevrådene - check evt. 
Kompans hjemmeside - afventer 
feedback fra elevrådene. Afvikling 
for skoleløbet sidst i august er 
passende ift. øvrige 
aktiviteter/travlhed på skolen.  

4.  Skolefest/ 
tombola v. Karen 

 

18.30 – 18.45 

(15 min) 
 

 Der er skolefest torsdag d. 
14. november 2024.  

Tombola er rykket tilbage i 
skolebestyrelses regi. Tidligere år 
ca. 330 præmier. Fordelingsliste er 
delt ud - spørg gerne flere. Afvikling 
af tombola diskuteres. Kunne 
elever/elevrådet hjælpe med 
forberedelserne? Anni og Trine 
evaluerer om vi kan lave noget ift. 
genbrug. Den 4. november mødes 
bestyrelsen til forberedelse på 
skolen. Karen forbereder 
sponsorbilag.   



5.  
Anbefalinger om 
skærmbrug 

 

18.45 – 19.25 

(40 min.) 
 

 

Input via flip-overs: 

 
 

• Hvad oplever vi i dag 
ift. brug af mobil, pc 
og smartwatches i 
skoledagen? 

• Hvad fungerer godt? 

• Hvad kunne vi godt 
tænke os at ændre 
på? 

 

4 blandede grupper.  

 

Så forskelligt kan principper 
og retningslinjer for 
mobiltelefoner se ud:  

 

Politikker og principper - 
kirkebakkeskolen.vejle.dk 

 

Retningslinje for elevers 
brug af mobiltelefoner | 
vejlemidtbyskole (aula.dk) 
 

 

Skolen har på afdelingsmøder drøftet 
alle 3 spørgsmål med alle 
lærer/pædagoger. Plus nogle årgange 
er gået i gang og sideløbende 
processer er også så småt i gang. 
Helle sammenfatter kort feedbacken 
fra alle 3 afdelinger. Skal der være 
totalt forbud eller graduering fra 
Asgaard til Udgaard. Fornemmer at 
der er opbakning til at være en 
mobilfri skole fra mange forældre. 
Ipad/laptop skal ikke ud af 
undervisningen - måske i stedet 2 
spor. Vigtigt med fortsat undervisning 
i digital dannelse/brug mm. Lærerne 
på Udgaard savner retningslinjer på 
området / bruger al for megen tid på 
at diskutere/argumentere med 
eleverne. Vigtigt med alternativer 
både i undervisnings øjemed og i 
pauserne - brætspil/aktiviteter. Hvilke 
retningslinjer har skolen såfremt en 
elev ikke vil aflevere. Der kan være 
elever med individuelle aftaler. Skal 
de voksne gå forrest og være en 
rollemodel for eleverne? Smart 
watches - politik for disse. Gode hvis 
bruges korrekt og “timet” fra 
forældrenes side. Skærmfri pauser - 
gælder det også for SFO’en? Udvalg 
nedsættes bestående af: Maria, 
Helle, Lykke, Kasper, Rikke samt  
Gustav og Laurids fra elevrådet. 
Udkast forberedes og sendes ud fra 
ledelsens side.   

https://kirkebakkeskolen.vejle.dk/vores-skole/politik-ker-og-prin-cip-per/
https://kirkebakkeskolen.vejle.dk/vores-skole/politik-ker-og-prin-cip-per/
https://vejlemidtbyskole.aula.dk/skole/principper-og-retningslinjer/princip-elevers-brug-af-mobiltelefoner
https://vejlemidtbyskole.aula.dk/skole/principper-og-retningslinjer/princip-elevers-brug-af-mobiltelefoner
https://vejlemidtbyskole.aula.dk/skole/principper-og-retningslinjer/princip-elevers-brug-af-mobiltelefoner


6.  Nyt fra 
elevrådet 

 

19.25 – 19.35 

(10 min). 
 

Hvordan er elevrådet 
organiseret? v. Maria og 
elevrådsrepr.  

 

Hvad arbejder elevrådet 
med lige nu? 
 

Udsættes da elevrådet ikke er til 
stede. 

Tak til elevrådsrepræsentanterne 

7. Orientering 
og buffer 

 

19.35 – 19.45 

  
 

Ledelsen: 

 

Skolebestyrelsesformanden: 
 

Personalets dag den 5. oktober men 
markeres fredag den 4. oktober. Skal 
være en anerkendelse af lærerne på 
både Asgaard og Bredager. Flag og 
balloner bestilles fra skolen. Lykke 
skriver ud til alle forældrerådene om 
at støtte op og forberede den 3. 
oktober.  

 


